

🕒 2H30 ☀️ 1 DIRECT LUXAIR FLIGHT/WEEK
FROM FEBRUARY, 2 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK*

Enfidha

TUNISIA

EN This tiny village in North-Eastern Tunisia blends tradition, art and a wide range of beachfront resorts ideal to enjoy the sun and mild temperatures of the winter.

FR Ce petit village du nord-est de la Tunisie allie tradition, art et un large éventail de stations balnéaires idéales pour profiter du soleil et des températures douces de l'hiver.

SOUSSE RIBAT

EN Built in the 8th century as a fortress against the Christians of Sicily, nowadays it is an open museum featuring arcades and a panoramic watchtower. The watchtower, which also serves as a minaret, was used in the past to communicate using light signals.

FR Construit au 8^e siècle comme forteresse contre les chrétiens de Sicile, c'est aujourd'hui un musée ouvert comprenant des arcades et une tour de guet panoramique. La tour de guet, qui sert également de minaret, était autrefois utilisée pour communiquer à l'aide de signaux lumineux.



NABEUL

EN This coastal town resembles a fairytale fantasy, with traditional coloured houses and a museum exhibiting mosaics and pottery from the nearby Roman ruins.

FR Cette ville côtière ressemble à un conte de fées, avec ses maisons traditionnelles colorées et son musée exposant des mosaïques et des poteries provenant des ruines romaines voisines.



THE ORANGERS GARDEN VILLA

EN Hammamet is a top location for most of the luxury resorts of the region. Live a seamless experience by enjoying a dip in the pool or walking around in the exotic gardens.

FR Hammamet est un lieu de prédilection pour la plupart des stations balnéaires de luxe de la région. Vivez une expérience sans faille en vous baignant dans la piscine ou en vous promenant dans les jardins exotiques.

+216 72 280 537
www.orangersgarden.com



POTTERY

EN The region is also known for its colourful pottery. A lot of local businesses sell their creations in the street market of Nabeul, one of the largest in North Africa.

FR La région est également connue pour ses poteries colorées. De nombreuses entreprises locales vendent leurs créations sur le marché de Nabeul, l'un des plus grands d'Afrique du Nord.

TIP → 1

EN Head to Hammamet beach and enjoy one of the most unique sunsets in Tunisia.
FR Rendez-vous à la plage de Hammamet et profitez de l'un des couchers de soleil les plus uniques de Tunisie.

TIP → 2

EN An amusement park themed as the ancient ruins of Carthage is assured fun for the whole family.
FR Un parc d'attractions ayant pour thème les ruines antiques de Carthage est un plaisir assuré pour toute la famille.

Open at the weekend,
from 11 a.m. to 6 p.m.
Ouvert le week-end, de 11h à 18h.
www.carthageland.com